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Zápis 

 z 10. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo v mimořádném termínu 
02.05.2024 od 10:00 hod. ve velkém sále Národního domu Doubrava 

 
Zahájení v 10:00 hod.                             Ukončení v 10:40 hod.  

 

1. Zahájení a procesní záležitosti  

Schůzi zahájila a řídila paní starostka, Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková. 

Procesní záležitosti:     

Z celkového počtu 15 členů bylo přítomno 13 členů ZO (viz listina přítomných). 

Přítomni:  
Branny Vojtěch, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, 
Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, 
Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana, Piperková Gabriela, Ing. Vrubel Petr 

Nepřítomni: 
Brejda Štefan, MUDr. Spurný Pavel 

Paní starostka konstatovala, že zastupitelstvo obce je usnášeníschopné.  

Zapisovatelkou byla určena Mgr. Miroslava Šmídová. 

Ověřovateli zápisu byli určeni paní Mgr. Jasenková Radomíra a pan Ing. Vrubel Petr. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam a rovněž videozáznam.  

Dále konstatovala, že zasedání Zastupitelstva obce Doubrava bylo svoláno v souladu 
s ustanovením § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, a to na základě 
požadavku sedmi členů Zastupitelstva obce Doubrava, doručeného obecnímu úřadu dne 
15.04.2024, přičemž žádost obsahovala dva body jednání, které se týkaly základní školy a 
vize školství v Doubravě.  

Volba návrhové komise 

O funkci předsedy návrhové komise projevila zájem paní Anna Kursová. 

Usnesení č.: 142/10/2024  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedou návrhové komise paní Annu Kursovou. 

Hlasování:  
pro – 13 
 
O funkci členů návrhové komise projevili zájem pan Ing. Marek Hanzel a paní Mgr. Dáša 
Murycová. 

Usnesení č.: 143/10/2024 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise pana Ing. Marka Hanzla a paní Mgr. Dášu Murycovou. 

Hlasování:  
pro – 13 

Připomínky k zápisu z minulého zasedání nebyly členy zastupitelstva vzneseny.  
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Paní starostka informovala přítomné členy zastupitelstva, že na obecní úřad byly dne 
26.04.2024 a 29.04.2024 doručeny dvě stížnosti občanů obce a že obě stížnosti obdrželi 
zastupitelé před zasedáním na stůl. Dále uvedla, že se v případě obou stížností nejedná o 
kvalifikovaná podání, a tudíž není povinností zařadit je do programu zasedání zastupitelstva 
obce. Pro úplnost ještě dodala, že obě podání se svým obsahem týkají vyhrazené kompetence 
rady obce a rada je na své nejbližší schůzi projedná. 

Následně paní starostka přečetla program zasedání tak, jak byl navržen sedmi zastupiteli. 

Program: 

1. Projednání a vysvětlení závažných informací ohledně ZŠ Doubrava zveřejněných na 
webových stránkách obce Doubrava.  

2. Představení vize školství v Doubravě zřizovatelem a její projednání. 

Paní starostka se dotázala přítomných zastupitelů, zda má někdo návrh na doplnění programu. 

K doplnění programu vystoupila paní Mgr. Jasenková, která navrhla zařazení bodu 
Specifikace rozsahu provedení kontrol týkající se zimní údržby a poskytnutí daru na 
kanalizační přípojky s tím, že předložení této specifikace na nejbližším zasedání zastupitelstva 
uložilo kontrolnímu výboru zastupitelstvo na svém březnovém zasedání.  

Následně požádal pan Kielkovský o doplnění programu o projednání obou stížností občanů 
Doubravy, které zastupitelé obdrželi před jednáním na stůl a dotázal se, co nesplňují obě 
stížnosti, že nemají být projednány. Na to paní starostka reagovala svým vyjádřením. Poté pan 
Kielkovský doplnil, že si myslí, že by se stížnosti měly projednat, protože dosud žádné takové 
stížnosti zastupitelstvu adresovány nebyly.  Po jeho reakci požádala paní Mgr. Murycová paní 
starostku o odpověď na dotaz pana Kielkovského s tím, že přítomní občané chtějí znát důvody 
nezařazení obou stížností do programu. Paní starostka se ve své odpovědi odkázala na 
ustanovení § 16 odst. 2 písm. f) zákona o obcích. 

Další návrh na doplnění programu nebyl podán. 

Následně paní Mgr. Murycová v souvislosti s návrhem na doplnění programu ze strany paní 
Mgr. Jasenkové uvedla, že by měla zaznít skutečnost, že program zasedání zastupitelstva 
připravuje rada obce, jak je uvedeno ve schváleném Jednacím řádu zastupitelstva obce a řídí 
se plánem činnosti zastupitelstva a také usneseními zastupitelstva obce a na březnovém 
zasedání bylo kontrolnímu výboru uloženo předložení Specifikace rozsahu provedení kontrol 
na nejbližší zasedání zastupitelstva.  

Paní starostka poděkovala za podnět. 

Paní starostka požádala předsedu návrhové komise o přečtení návrhu na usnesení.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e   
program 10. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 02.05.2024 ve znění, jak 
ho přečetla paní starostka, včetně doplnění bodů Specifikace rozsahu provedení kontrol 
usnesení kontrolního výboru 8/2/2024 z 16.04.2024 a projednání stížností paní ……………… 
a pana …………………… do programu 10. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného 
dne 02.05.2024.  

Hlasování:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 6 (Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, 
Piperková Gabriela, Ing. Vrubel Petr) 

Usnesení nebylo přijato. 

Následně požádala paní starostka předsedu návrhové komise o přečtení návrhu usnesení 
původního programu zasedání zastupitelstva. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava po projednání 
s c h v a l u j e   
program 10. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 02.05.2024 ve znění, jak 
ho přečetla paní starostka.  

Hlasování:  
pro – 3 
proti – 0 
zdržel se – 10 (Branny Vojtěch, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Gurányiová Kateřina,  
Kielkovský Jiří, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, Penkalová Ivana, Piperková 
Gabriela, Ing. Vrubel Petr) 

Usnesení nebylo přijato. 

Paní starostka oznámila, že usnesení nebylo přijato, program jednání nebyl schválen a 
požádala předsedu návrhové komise o přečtení závěrečné zprávy.  

Zpráva návrhové komise: 

Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  
Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové komisi 
doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního zasedání, ani 
nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat a hlasovat.  
 
Po přečtení zprávy návrhové komise paní starostka ukončila jednání zastupitelstva obce.  
 
Po ukončení zasedání, v rámci probíhající diskuse s občany, které se účastnilo všech 13 členů 
zastupitelstva,  zastupitelé paní Penkalová a pan Kielkovský vznesli u zapisovatelky námitku 
na zmatečnost hlasování, které se týkalo doplnění programu zasedání zastupitelstva o body 
navržené paní Mgr. Jasenkovou a panem Kielkovským a požádali o zjednání nápravy. 
Následně bylo všem 13 zastupitelům zapisovatelkou oznámeno, že dva zastupitelé podali 
námitku na zmatečnost hlasování týkající se návrhů na doplnění bodů programu zasedání.  
Tato námitka byla 13 členy zastupitelstva přijata a bylo navrženo opakované hlasování. Proti 
tomuto postupu žádný z členů zastupitelstva aktivně nevystoupil.  
 
Paní starostka přečetla návrhy na usnesení a proběhlo nové hlasování. 
 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
doplnění programu o bod navržený paní Mgr. Jasenkovou Specifikace rozsahu kontrol 
kontrolního výboru, jak bylo uloženo na březnovém zasedání zastupitelstva obce a panem 
Kielkovským o projednání stížností občanů Doubravy, které zastupitelé dostali na stůl. 

Hlasování:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 6 (Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, 
Piperková Gabriela, Ing. Vrubel Petr) 

Usnesení nebylo přijato. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e   
program 10. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 02.05.2024 

1. Projednání a vysvětlení závažných informací ohledně ZŠ Doubrava zveřejněných na 
webových stránkách obce Doubrava.  
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2. Představení vize školství v Doubravě zřizovatelem a její projednání. 

Hlasování:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 6 (Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, 
Piperková Gabriela, Ing. Vrubel Petr) 

Usnesení nebylo přijato.  

Paní starostka definitivně ukončila zasedání zastupitelstva obce.  

 
Zapsala: Mgr. Miroslava Šmídová 
 
Dne 10.05.2024 
 
Ověřovatelé zápisu     Mgr. Jasenková Radomíra ..................................................... 
 
 

Ing. Vrubel Petr  …………....................................................... 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  
 
 
 
 
 

 

 


